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Artikel 40 vragen 
Afvalcontainers Leuken 
Binnen de wijk Leuken wordt afval op twee manieren opgehaald/verwerkt:  
 

- De reguliere ophaaldiensten en voor appartementen/flatgebouwen zijn er de ondergrondse 
containers; 

- Voor het scheiden van afval, wat door de bewoners veel wordt gedaan, zijn ondergrondse 
containers geplaatst in nabijheid van het St Jobplein. Hier zijn voor glas (gekleurd en witglas), 
plastic verpakkingen en kleding containers aanwezig. Voor glas twee voor elke soort een 
container, voor plastic verpakkingen (PMD) twee ondergrondse en een bijgeplaatste 
bovengrondse container.  

De kledingcontainers vallen buiten de verantwoordelijkheid van de gemeente. (Aantal 3 op genoemde locatie en 
een bij de Gamma) maar onder beheer van Punt Welzijn 
 

Het beleid van de gemeente is er opgericht om zoveel mogelijk afval te scheiden, dit wordt door de inwoners van 
Weert ook steeds meer gedaan.  

Voor een wijk, bv als Leuken met een hoog aantal gezinnen zijn de nu aangelegde ondergrondse containers niet 
toereikend. De afgelopen jaren zijn er in Leuken meer gezinnen bijgekomen door nieuwbouw (Vrouwenveld). Het 
gevolg is dat er met regelmaat en met name in de weekenden veel materiaal naast de containers geplaatst wordt, 
dit verstoord en vervuild het aanzien van de straat, geeft overlast door losse elementen van plastic en uiteindelijk 
extra kosten voor de gemeente voor het opruimen. 

Ondanks regelmatige publicaties om bij volle containers de spullen retour te nemen heeft dit maar beperkt of geen 
effect. Mensen nemen vaak niet de moeite om twee keer aan te bieden omdat er toch een bepaalde afstand voor 
moet worden afgelegd.  
 
Vraag 
Wat zijn de extra kosten voor het opruimen van de naast de container geplaatste spullen.  

Wat zijn de kosten voor het bijplaatsen van extra ondergrondse container die voldoen aan het aanbod of om extra 
ophaal rondes te doen en wat zijn de dagen dat er nu wordt opgehaald.  

Het bijplaatsen heeft het voordeel geen extra route te moeten rijden, maar wat zijn de extra kosten voor het legen 
van de extra containers als er bv twee bijgeplaatst zouden worden.  

Zijn de nu aanwezig ondergrondse containers wel berekend op de wijk grote en capaciteit. 

Is er een verdeelsleutel voor het toekennen van containers? Zo ja, met welke variabelen worden er rekening 
gehouden? 

Hetzelfde probleem zal zich ook voordoen in de groeiende wijk Laarveld, die op dit moment niet beschikt over 
eigen containers. Zijn er plannen om binnen afzienbare tijd containers te gaan plaatsen. 

  
 
Met vriendelijke groet, 
Jurrella Kleinmoedig 
Peter Kusters. 
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